
Lijst moties PS 10 april 2017 

 

Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

M7 PS13-

03-2017 

Validatiemodel 

prestatiegericht 

financieren OD NZKG 

PS verzoeken het 

college van GS om:  

* het door de externe 

partij opgestelde 

validatie-model te delen 

met Provinciale Staten; 

* PS tot 01-01-2019 

halfjaarlijks te 

informeren over de 

voortgang van het 

validatieproces. 

PvdA 

CDA 

VVD 

D66 

GroenLinks 

CU-SGP 

Tekin, A.   

M1 PS06-

02-2017 

Motie Vreemd a/d Orde; 

Toegankelijkheid 

Buurtbussen. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het 

College van GS om: 

* het principe van de 

inclusieve samenleving 

in acht te nemen en de 

mogelijkheden te 

onderzoeken of het 

provinciale 

buurtbusbeleid 

dusdanig aangepast 

kan worden dat 

buurtbussen binnen 

redelijke termijn ook 

toegankelijk worden 

voor 

rolstoelgebruikers. 

PvdA 

CDA 

Post, E.  16-02-2017: Reden aanhouden 

motie vanuit Notulen PS 06-02-

2017: "Mevrouw VAN DUIJN (PvdA): 

Voorzitter. Dank voor de 

antwoorden. Er ligt nu zoveel 

informatie op tafel dat het goed is 

om er in de commissie verder over 

te praten, dus wij houden hem 

aan." 

M76 PS12-

12-2016 

Motie Vreemd a/d Orde; 

toekomst 

recreatieschappen in het 

Metropolitane Landschap. 

PS verzoeken het 

College van GS om: 

* in het MRA proces als 

vervolg op de actie 

agenda metropolitaan 

landschap een voorstel 

in te 

brengen waarin: 

- de kwaliteit van 

recreatieterreinen 

wordt vergroot door, 

op basis van 

onderzoek, duidelijke 

CDA 

D66 

PvdA 

VVD 

Tekin, A. 

Geldhof, J. 

07-02-2017: Het adviesbureau Tauw 

heeft opdracht gekregen om tot een 

zonering van de gebieden in de 

recreatieschappen te komen. Deze 

zonering willen  wij gebruiken om de 

spanning tussen recreatie en 

natuurbelangen beter te reguleren. 

Deze methodiek is bijna gereed en 

wordt nu als eerste in het 

recreatieschap Spaarnwoude 

toegepast en zal daarna in de overige 

recreatieschappen worden uitgerold. 

In het voorjaar worden deze 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

grenzen te bepalen 

tussen natuur en 

recreatie; 

- alle gebruikers meer 

worden betrokken bij 

de inrichting en het 

gebruik van de 

recreatiegebieden; 

- de inverdieneffecten 

voor de financiering 

van de 

recreatieschappen 

binnen de bestaande 

randvoorwaarden 

maximaal worden 

benut; 

* na uitwerking van dit 

voorstel in goed 

overleg met alle 

betrokken de 

bestaande 

gemeenschappelijke 

regelingen in deze lijn 

bij te stellen. 

resultaten bekend. Hierbij willen we 

ook het onderzoek van de 

Randstedelijke Rekenkamer in 

Spaarnwoude betrekken . 

Verder zijn wij in overleg met 

Recreatie NH over de betrokkenheid 

van gebruikers bij de inrichting en 

het gebruik van 

recreatievoorzieningen.  

Tot slot willen we na de zomer een 

Raads- en Statenconferentie over de 

modernisering van de 

recreatieschappen organiseren 

M70 PS 14-

11-2016 

Begroting; taakstelling 

Provinciefonds. 

PS verzoeken het 

college van GS om: 

eigenstandig en in IPO 

verband te bevorderen 

(middels lobby) dat er 

in een nieuw 

regeerakkoord geen 

taakstelling op de 

provinciale middelen 

wordt opgenomen. 

PvdA 

SP 

Post, E. 09-01-2017: Stand van zaken is dat 

GS het verzoek van de Staten 

betrekken bij de reguliere PA-

activiteiten alsmede bij de lobby – in 

IPO-verband – richting Tweede 

Kamerverkiezingen 

 

M69 PS 14-

11-2016 

Begroting 2017; Kustpact. PS verzoeken het 

College van 

Gedeputeerde Staten 

om: 

* te onderschrijven dat 

er mede door de grote 

maatschappelijke 

onrust over de 

CDA 

D66 

GroenLinks 

PvdA 

Geldhof, J. 14-02-2017: uit besluitenlijst GS 14-

02: Het college besluit: 

1. het plan van aanpak 

Toekomstperspectief en Zonering 

Noord-Hollandse Kust vast te stellen; 

2. PS hierover te informeren met brief 

en voor te stellen motie M69/PS14-

11-2016 als afgedaan te 

27-03-2017: Met de behandeling in 

PS d.d. 13 maart 2017 en het 

kennis nemen van de 

ondertekening van het Kustpact, 

wordt het presidium voorgesteld 

om de motie als afgedaan te 

beschouwen. 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

kustbebouwing een 

hoge mate van urgentie 

is om helderheid te 

krijgen over de huidige 

stand van zaken en het  

aanpassen van het 

beleid opdat 

ongewenste 

ontwikkelingen kunnen 

worden geëlimineerd; 

* aan te geven hoe de 

planning van het 

proces van actualisatie 

beleidskader kust eruit 

ziet; 

* hoe Provinciale Staten 

bij dit beleidskader 

kust worden betrokken; 

* Provinciale Staten 

tevens te informeren 

over de inhoud van het 

kustpact en in de 

gelegenheid te stellen 

hierop te reageren 

voordat ondertekening 

mogelijk op 30 

november aanstaande 

plaatsvindt. 

beschouwen; 

3. de gedeputeerde te machtigen 

voor redactionele aanpassingen. 

 

27-01-2017: GS onderschrijven de 

urgentie om aan het kustbeleid te 

werken. GS 

hebben op 17 januari 2017 besloten 

het Kustpact aan te gaan en het 

convenant te ondertekenen. PS zijn 

hierover geïnformeerd. Het landelijk 

kustpact betreft een 

inspanningsverplichting. De verdere 

inhoudelijke 

uitwerking van deze 

inspanningsverplichting wordt 

uitgewerkt in een 

Toekomstperspectief kust en in een 

zonering. Dit is onder voorbehoud 

van goedkeuring door PS. Mocht daar 

een aanpassing van de PRV uit 

voortkomen, dan is de planning om 

in de tweede helft van 2017 vanuit de 

zonering eventuele wijzigingen in de 

PRV te verwerken. 

 

Met alle in Noord-Holland bij de kust 

betrokken partijen is op 15 december 

2016 in bestuurlijk overleg besloten 

het komende halfjaar gezamenlijk 

het toekomstperspectief en zonering 

van de kust uit te werken.  

PS worden in een separate brief 

nader geïnformeerd over de planning 

en de wijze waarop PS worden 

betrokken. 

28-02-2017: Motie is besproken in 

de cie RWW van 27-02-2017. De 

motie kan nog niet worden 

afgedaan. Er volgt een voordracht 

vanuit GS voor PS 13 maart waarin 

wordt voorgesteld om het kustpact 

te tekenen en het Plan van Aanpak 

goed te keuren. 

M68 PS 14-

11-2016 

Begroting 2017; digitaal 

netwerk Noord-Holland. 

PS verzoekt het college 

van GS: 

Provinciale Staten voor 

de kaderbrief 2018 een 

conceptvisie voor te 

leggen op de toekomst 

CDA 

D66 

PvdA 

VVD 

Bond, J. 4-1-2017: de motie wordt uitgevoerd 

rekening houdend met de gestelde 

termijn (kaderbrief 2018). 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

van het digitale 

netwerk van Noord-

Holland met concept 

uitwerkingsagenda 

waarin zij de 

bovenstaande 

overwegingen integraal 

afweegt en aangeeft 

hoe de provincie zowel 

organisatorisch als 

financieel bij kan 

dragen binnen haar 

mogelijkheden, om zo 

snel mogelijk 

duidelijkheid te 

verschaffen aan 

gemeenten en 

initiatiefnemers. 

M66 PS 14-

11-2016 

Begroting 2017; 

bestrijding werkloosheid 

ouderen in 

uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt 2016-2019 

in 

diverse sectoren. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken 

Gedeputeerde Staten: 

* bij alle projecten die 

worden gestart onder 

de uitvoeringsagenda 

arbeidsmarkt het 

belang van werklozen 

in de genoemde 

leeftijdsgroep te allen 

tijde mee te nemen en 

onder de aandacht te 

brengen, niet alleen in 

de techniek, maar dit 

waar mogelijk ook uit 

te breiden onder 

andere sectoren; 

* bij de tussentijdse 

evaluatie van de 

uitvoeringsagenda PS 

op de hoogte te 

brengen van de 

vorderingen die er zijn 

gemaakt in andere 

sectoren. 

50PLUS Tekin, A.  26-01-2017: In Cie EEB van januari 

meldt Gedeputeerde Tekin het 

volgende terug over deze 

aangehouden motie. Er is 

aansluiting gezocht bij het UWV en 

de inspiratiedagen die zij dit en 

volgend jaar organiseren. Hij zal de 

brief van de Techniekraad via de 

griffie toesturen. Ook de 

commissieleden zijn welkom op de 

inspiratiedagen. Nadere informatie 

over de data en inhoud volgt. Op 

een later moment wordt 

gediscussieerd over de 

aangehouden motie.   

 

24-11-2016  Reden aanhouden 

motie uit notulen PS 14-11-

2016:"Mevrouw DE MEIJ 

(50plus):..... Gedeputeerde Loggen 

verzoekt om motie 66 over de 

werkloosheid aan te houden tot hij 

in overleg is geweest met de 

werkambassadeur en dat vinden wij 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

een uitstekend plan. Ik wacht de 

reactie af. Dus motie 66 houd ik 

aan." 

M59 PS 14-

11-2016 

Begroting 2017; groene 

eiwittransitie. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken GS: 

in kaart te brengen 

welke rol de provincie 

kan spelen in de 

groene eiwittransitie. 

PvdD Bond, J.  24-11-2016  Reden aanhouden 

motie uit notulen PS 14-11-

2016:"Gedeputeerde LOGGEN ........ 

Bij motie 59 wil ik de toezegging 

doen dat ik met collega Bond 

opneem om te kijken of er een 

notitie naar de commissie kan 

komen, waarin hetgeen mevrouw 

Zaal heeft gevraagd maar ook recht 

doet aan de beginselen van motie 

59, en die daar te bespreken. “De 

heer VAN LIERE (PvdD): Dat gehoord 

hebbende, zal ik de motie 

aanhouden." 

M56 PS 14-

11-2016 

Begroting 2017; verhoging 

subsidieplafond 

zonnepanelen. 

PS roept Gedeputeerde 

Staten op: 

te onderzoeken hoe het 

subsidieplafond 

nogmaals met 

150.000,-- kan worden 

verhoogd en in dat 

onderzoek in elk geval 

de lWIN-reserve te 

betrekken. 

GroenLinks Hoek van der, J. 09-01-2017: PS voordracht wordt 

voorbereid voor de Zomernota. 

 

M54 PS 14-

11-2016 

aanbesteding diensten; 

personeel 

 

AANGEHOUDEN 

GS op te dragen 

voortaan bij 

aanbestedingen van 

diensten die (voor deel) 

zijn uitbesteed in het 

bestek op te nemen dat 

de provincie van de 

gegunde partij 

verwacht dat die al het 

personeel overneemt 

dat tot de datum van 

de aanbesteding toe 

werkzaam was bij 

genoemde dienst. 

50PLUS 

SP 

SP 

Hoek van der J.  24-11-2016  Reden aanhouden 

motie vanuit notulen PS 14-11-

2016:"Mevrouw ALBERTS (SP): 

Voorzitter, ik wil deze motie graag 

aanhouden, gezien de toezegging 

van de gedeputeerde om met een 

notitie te komen. Dan komt deze nu 

niet in stemming." 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

M46A 

PS03-10-

2016 

Bescherming Waddenzee. PS spreken zich uit 

tegen deze schadelijke 

activiteiten en 

verzoeken het college 

van GS: 

* in overleg met de drie 

Waddenprovincies, 

alles in het werk te 

stellen passend binnen 

de rol, 

verantwoordelijkheid 

en positie om dit 

gebied hier tegen te 

beschermen; 

* en verzoeken dit 

standpunt van PS uit te 

dragen in het bestuur 

van het Regie College 

Waddengebied en 

daarmee optimale 

invloed uit te oefenen 

om deze schadelijke 

activiteiten te 

voorkomen dan wel 

voor zover mogelijk te 

stoppen. 

CU-SGP 

D66 

GroenLinks 

ONH 

PvdA 

PvdD 

SP 

Loggen, C. 14-02-2017: Uit GS-besluitenlijst van 

14-2: 

Het college besluit: 

1. de brief aan Provinciale Staten te 

verzenden, met verzoek motie 46A, 

aangenomen bij de behandeling van 

het Investeringskader Waddengebied 

2016-2026, als afgedaan te 

beschouwen; 

2. de gedeputeerde te machtigen 

voor redactionele aanpassingen. 

 

9-1-2017: Het standpunt van PS is 

conform toezegging ingebracht in de 

RCW-vergadering van 20 oktober 

2016 door de gedeputeerde. 

 

21-11-2016  Wij zullen het standpunt 

van PS, zoals verwoord in de motie, 

naar voren brengen in de RCW-

vergadering van 20 oktober 2016. 

 

30-03-2017 Met de toezegging van 

gedeputeerde Loggen dat als er 

plannen voorbijkomen die contrair 

zijn aan hetgeen PS voorstaan, hij 

daarop zal reageren en het 

standpunt van de provincie Noord-

Holland onder de aandacht 

brengen, adviseert de commissie 

om de motie als afgedaan te 

beschouwen. 

Voorstel: motie afdoen. 

 

27-02-2017: Wordt op 27-03-2017 

behandeld in cie RWW. 

M43 PS03-

10-2016 

NH Vaarverbinding 

IJsselmeer-Amstelmeer. 

PS verzoeken het 

college om: 

In het 

uitvoeringsprogramma 

van de Visie op 

Waterrecreatie een 

verkenning op te 

nemen naar het creëren 

van een vaarverbinding 

vanaf het IJsselmeer bij 

Den Oever naar het 

Amstelmeerkanaal en 

het Amstelmeer. 

50PLUS 

ONH 

PvdA 

PVV 

SP 

VVD 

Loggen, C. 09-01-2017: Op 20 januari is een 

startbijeenkomst gehouden voor de 

verkenning. Besluitvorming in GS 

over de verkenning 

aquapunctuurpunten inclusief deze 

motie wordt rond in juli verwacht 

waarna PS worden geïnformeerd. 

 

21-11-2016  De motie is op 3 

oktober ingebracht. De motie is 

verwerkt in het 

uitvoeringsprogramma. De 

verkenning zelf zal meelopen in het 

traject van de verkenning 

aquapunctuurpunten. 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

M39 PS03-

10-2016 

Motie Vreemd a/d Orde; 

bouwplan 3 c.q. 6 

woningen aan Overleek in 

buitengebied 

Monnickendam. 

 

AANGEHOUDEN 

PS roept GS op om: 

Gezien het voorgaande, 

dat de voorzitter van 

de Stuurgroep 

gedeputeerde mevrouw 

J. Geldhof de 

Stuurgroep meedeelt, 

in de vergadering die 

bijeenkomt op 6 

oktober a.s., het reeds 

in bezit hebbende 

bouwinitiatief van de 

heer C.G. Oesterbaan 

aan Overleek, 

plangebied sectie F, 

sectie nr 63, gelegen in 

het buitengebied van 

Monnickendam met 

onmiddellijke ingang in 

behandeling te nemen, 

conform de 

afgesproken 

procedures in het 

ondertekende 

bestuursakkoord dat 

nog steeds van kracht 

is. 

50PLUS Geldhof, J.   

M31a 

PS 27-06-

2016 

Maatwerk voor zonne-

energie in bufferzones. 

PS verzoeken GS: 

* een voorstel uit te 

werken waarin wordt 

onderzocht voor welke 

bufferzones, 

uitgezonderd het 

Natuur Netwerk 

Nederland, de UNESCO 

Stelling van 

Amsterdam/Nieuwe 

Hollandse Waterlinie en 

de 

weidevogelleefgebiede

n, er kansen liggen 

voor zonne-

D66 

GroenLinks 

PvdA 

PvdD 

Geldhof, J. 27-01-2017: De uitkomsten van het 

onderzoek naar aanleiding van motie 

31: “maatwerk voor zonne-energie in 

bufferzones” worden in februari in GS 

besproken, waarna PS de resultaten 

van het onderzoek ontvangen. 

 

10-02-2017: uit besluitenlijst GS d.d. 

07-02-2017: 

Het college besluit: 

1. in te stemmen met de conclusies 

van het onderzoek naar de 

mogelijkheden voor zonne-energie in 

de Bufferzones dat is uitgevoerd 

n.a.v. motie 31; 

30-03-2017 In cie RWW d.d. 27 

maart 2017 is de motie besproken. 

Van de indieners zijn de fracties 

Groen Links en Partij voor de Dieren 

van mening dat de motie niet is 

afgedaan. D66 en PvdA geven aan 

dat er op dit moment niet meer in 

zit binnen de opdracht van de 

motie. Hiermee is het onderwerp 

echter niet afgedaan. Ook geeft de 

PvdA aan dat het ongelukkig is 

gegaan en er verbazing heerst dat 

gemeente Haarlemmermeer 

aangeeft dat er geen aanvraag ligt. 

De voorzitter concludeert dat het 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

opstellingen en onder 

welke voorwaarden dit 

mogelijk gemaakt kan 

worden. Beginnend bij 

de 

Haarlemmermeerpolder 

en naar aanleiding 

daarvan onderzoek 

doen naar de andere 

bufferzones; 

* indien blijkt dat er 

kansen zijn, deze 

voorwaarden in de PRV 

te verankeren en ter 

besluitvorming aan PS 

voor te leggen. 

2. op basis van deze conclusies het 

ruimtelijk beleid voor zonne-energie 

in Noord-Holland zoals verankerd in 

de PRV en Uitvoeringsregeling 

ongewijzigd te laten; 

3. PS hierover per brief te informeren 

en PS voor te stellen de motie 

hiermee als afgedaan te beschouwen; 

4. een afschrift te sturen naar het 

college van de gemeente 

Haarlemmermeer; 

5. een afschrift te sturen naar de 

initiatiefnemers van Energy Park 

Zwanenburg; 

6. een afschrift te sturen naar 

`Kernteam GEEN mega-

zonnepanelenpark Zwanenburg’; 

7. de gedeputeerde te machtigen 

voor redactionele wijzigingen. 

 

21-11-2016  Met de belangrijkste 

partijen die een rol spelen in de 

Haarlemmermeer rondom Schiphol 

worden momenteel gesprekken 

gevoerd om een goed beeld te 

krijgen van de kansen en 

belemmeringen. Daarnaast wordt 

door de PARK ontwerpend onderzoek 

gedaan naar de toekomst van 

landschappelijke 

beschermingsregimes. Binnen 

afzienbare tijd zullen wij u nader 

informeren over de kansen en 

belemmeringen. 

 

Presidium geadviseerd zal worden 

om de motie af te doen. 

Voorstel: motie afdoen. 

 

28-02-2017: Motie is besproken in 

cie RWW van 27-02-2017. De motie 

kan nog niet worden afgedaan. Er 

volgt een toelichting van de PARK 

op het onderzoek in cie RWW van 

27 maart 2017. 

M27 PS 27-

06-2016 

PMI; Pilot gebiedsatelier 2e 

fase verbetering N236 

tussen Nieuwe 's 

Gravelandseweg en 

Loodijk 

PS verzoeken GS: 

1. zo spoedig mogelijk 

als pilot een 

"burgerparticipatie 

N236 2e fase" vóór de 

aanbesteding van dit 

deel van de weg te 

50PLUS 

CU-SGP 

D66 

GroenLinks 

ONH 

PvdA 

PvdD 

Post, E.   
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

starten; 

2. daartoe in overleg 

met betrokkenen een 

stappenplan te maken 

en 

3. de leden van de 

Commissie Mobiliteit 

en Financiën over het 

stappenplan alsmede 

de bereikte resultaten 

te informeren. 

SP 

M10/PS23-

05-2016 

Verbeteren inzetbaarheid 

Participatiefonds 

Duurzame Economie. 

dragen het college op: 

1. de 

aanbevelingsrichtingen 

zoals genoemd in de 

tussenevaluatie (p. 4) te 

gebruiken om met een 

uitgewerkt voorstel te 

komen voor een 

verbeterd PDENH; 

2. dit voorstel ter 

besluitvorming voor te 

leggen aan Provinciale 

Staten; 

3. de lessons learned 

uit de tussenevaluatie 

ook te gebruiken bij 

het inrichten van het 

MKBinnovatiefonds en 

duurzame energie 

innovatiefonds zodat 

deze fondsen goed op 

elkaaraansluiten; 

4. een businessplan op 

te stellen voor de drie 

fondsen. 

CDA 

CU-SGP 

D66 

GroenLinks 

PvdA 

PvdD 

VVD 

Bond, J. 

Hoek, van der J. 

09-1-2017: Een voorstel voor 

verbetering van de inzetbaarheid van 

PDENH wordt op 20 maart ter 

consultatie aan de Statencommissie 

EEB voorgelegd. Voorafgaand aan die 

commissievergadering wordt een 

technische briefing gehouden voor 

de commissieleden over de 

mogelijkheden om de inzetbaarheid 

van PDENH te verbeteren. Na 

verwerking van de input van de 

commissie EEB wordt een definitief 

voorstel aan PS voorgelegd (29 mei). 

 

21-11-2016  Het onderzoek naar de 

mogelijkheden om de inzetbaarheid 

van PDENH te verbeteren wordt 

uitgevoerd in twee delen. De 

uitkomsten van beide onderzoeken 

worden voor het eind van dit jaar 

verwacht, zodat conform de 

oorspronkelijke planning in het 

eerste kwartaal van 2017 een 

voorstel aan PS kan worden 

voorgelegd. De eventuele aanpassing 

van PDENH wordt zoveel mogelijk 

uitgevoerd in samenhang met de 

inrichting van de MKB-

innovatiefondsen, en in relatie tot de 

"één-loket-gedachte" voor de drie 

fondsen. 
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Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

 

25-07-2016  Voor uitvoering van 

deze Motie is een aantal 

vervolgstappen nodig, hierover zijn 

PS per brief geïnformeerd. In de 

komende maanden wordt een 

juridische analyse uitgevoerd van de 

mogelijkheden om het financieel 

instrumentarium van PDENH uit te 

breiden, en de governance van het 

fonds geëvalueerd. De planning is 

om in het eerste kwartaal van 2017 

een uitgewerkt voorstel voor een 

verbeterd PDENH aan PS voor te 

leggen. 

 

23-06-2016  Uit GS-besluitenlijst van 

14-06-2016:Het college besluit:* 

Provinciale Staten met brief te 

informeren over de vervolgstappen 

voor uitwerking van de Motie 

'Verbeteren inzetbaarheid 

Participatiefonds Duurzame 

Economie Noord-Holland B.V.' 

(M10/230516). 

 

M1/PS08-

02-2016 

Motie Vreemd a/d Orde; 

Handhaving Broerdijk als 

weidevogelgebied. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoekt het College 

om: 

de Broerdijk te 

handhaven als 

weidevogelgebied. 

50PLUS 

ONH 

PVV 

Bond, J.  15-02-2016  Reden aanhouden 

motie uit notulen PS 08-02-2016: 

"De VOORZITTER: .... overigens 

heeft de gedeputeerde zojuist een 

brief toegezegd. Die kan in de 

commissie geagendeerd worden." 

M 78/PS14-

12-2015 

Motie Vreemd a/d Orde; 

klimaatakkoord. 

PS verzoek GS om: 

* op korte termijn te 

inventariseren wat de 

consequenties van het 

klimaatakkoord voor de 

provincie NH zijn; 

* inzichtelijk maken 

wat de provincie moet 

doen om als onderdeel 

van de Staat haar 

CU-SGP 

GroenLinks 

Hoek van der, J. 09-01-2017: De eerste bijeenkomst 

met de commissie EEB over de 

Routekaart is gepland op 13 februari. 

 

21-11-2016  Er is een begin gemaakt 

met de Routekaart. Deze wordt 

zoveel mogelijk naar CO2 vertaald. 

Begin 2017 zal een eerste 

bijeenkomst hierover plaatsvinden 

met PS. 

10-10-2016  Naar alle 

waarschijnlijkheid zal de routekaart 

in de commissie EEB van 16 januari 

2017 worden behandeld. 

 

31-03-2016  Moties zullen worden 

betrokken bij het opstellen van een 

routekaart. Dit is aangegeven in de 

agenda Energietransitie die zal 

worden behandeld in de cie EEB van 
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bijdrage te leveren aan 

het halen van de 

klimaatdoelstellingen. 

 

25-07-2016  Het opstellen van de 

routekaart start in het derde kwartaal 

van 2016. 

 

11-02-2016  Wij spannen ons in om 

zo optimaal mogelijk bij te dragen 

aan gemaakte afspraken (zo ook het 

Europese doel om in 2050 

klimaatneutraal te zijn en de opgave-

16% hernieuwbare energie in 2023 

uit het nationaal Energieakkoord). In 

de Beleidsagenda Energietransitie die 

wij in de loop van het tweede 

kwartaal 2016 aan PS voorleggen, 

doen wij voorstellen voor onze 

bijdragen hieraan. 

 

11 april 2016 en PS van 23 mei 

2016 

 

M77/PS14-

12-2015 

Motie Vreemd a/d Orde; 

ondertekenen 

Klimaatverklaring. 

PS verzoekt 

Gedeputeerde Staten 

om: 

1. op korte termijn te 

inventariseren wat de 

consequenties zijn van 

de doelstelling dat  

a. de eigen organisatie 

uiterlijk 2030 geen 

broeikasgassen meer 

uitstoot; 

b. en Noord Holland 

voor 2050 

klimaatneutraal moet  

zijn gemaakt; 

2.  Op korte termijn te 

inventariseren wat 

nodig is om deze 

doelstellingen te 

behalen; daartoe 

inzichtelijk te maken 

wat de huidige stand 

van zaken is, welke 

effecten verwacht 

CU-SGP 

GroenLinks 

Hoek van der, J. 09-01-2017:  

13-02-17 Deel eigen organisatie: PS 

worden deze zomer geïnformeerd 

over de uitkomsten van de energie-

audit. 

Deel Noord-Holland: de eerste 

bijeenkomst met de commissie EEB 

over de Routekaart is gepland op 13 

februari. 

 

21-11-2016  Deel eigen organisatie: 

Binnen de pijler Eigen organisatie van 

het programma Transitie Energie en 

Grondstoffen wordt gewerkt aan een 

energie-audit die tevens zoveel 

mogelijk naar CO2 wordt vertaald. 

Hierbij wordt geïnventariseerd welke 

energiebesparingsmogelijkheden er 

zijn en welke mogelijkheden om 

meer duurzame energie op te 

wekken. Deel Noord-Holland: Met de 

Routekaart is een begin gemaakt. 

Deze wordt zoveel mogelijk naar 

CO2 vertaald. Begin 2017 zal een 

10-10-2016  Naar alle 

waarschijnlijkheid zal de routekaart 

in de commissie EEB van 16 januari 

2017 worden behandeld. 

 

31-03-2016  Moties zullen worden 

betrokken bij het opstellen van een 

routekaart. Dit is aangegeven in de 

agenda Energietransitie die zal 

worden behandeld in de cie EEB van 

11 april 2016 en PS van 23 mei 

2016. 
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worden van reeds 

ingezet beleid; 

3. de uitkomsten 

hiervan zo spoedig 

mogelijk na het 

kerstreces aan 

Provinciale Staten voor 

te leggen); 

4. deze doelstellingen 

onderdeel te maken 

van de Beleidsagenda 

energietransitie die 

volgend jaar door 

Provinciale Staten 

wordt vastgesteld. 

eerste bijeenkomst hierover 

plaatsvinden met PS. 

 

25-07-2016  Het opstellen van de 

routekaart start in het derde kwartaal 

van 2016. 

 

29-04-2016  De Beleidsagenda 

Energietransitie is voor 

besluitvorming verstuurd naar PS (na 

GS van 8 maart jl.). Deze 

Beleidsagenda is nog geen 

‘Routekaart’ naar 100 procent 

duurzaam in 2050. Wel zijn we 

gestart met het uitwerken daarvan. 

Dat doen we aan de hand van een 

aantal  ‘toekomstperspectieven’ (wat 

is de potentie van een bepaalde 

techniek, en wat kan die bijdragen 

aan het totaal?). De volgende stap, 

het opstellen van de ‘Routekaart’ 

(welke keuzes maken we op basis 

van die potentie en wat is er nodig 

om de doelen in 2030 en 2050 te 

bereiken?), kunnen we niet alleen. We 

zijn immers één van meerdere 

spelers. We zullen de omgeving, 

partners en belanghebbenden, hierbij 

betrekken en waar mogelijk reageren 

op het energiebeleid van het Rijk. Dit 

is ook in ontwikkeling en bovendien 

zijn er volgend jaar Tweede 

Kamerverkiezingen. In de 

uitvoeringsparagraaf komt het 

uitwerken van deze Routekaart dan 

ook als actie terug. Bij het bespreken 

van de Routekaart met PS betrekken 

we de twee moties ‘Klimaatakkoord’ 

en ‘Ondertekenen klimaatverklaring’ 

(Vreemd aan de orde, M77 en M78 

14-12-2015. 
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M76/PS14-

12-2015 

Motie Vreemd a/d Orde; 

Weidevogels. 

PS draagt het College 

op: 

* in samenspraak met 

relevante 

maatschappelijke 

organisaties zoals de 

Vogelbescherming, 

Landschap Noord-

Holland en de nieuwe 

collectieven voor 

agrarisch natuurbeheer 

de mogelijkheden te 

onderzoeken voor het 

opzetten en uitvoeren 

van één of meerdere 

pilots in NH; 

* in overleg te treden 

met het ministerie  van 

EZ om duidelijkheid te 

krijgen over de 

voorwaarden die 

verbonden worden aan 

de door het Rijk 

beschikbaar gestelde 

extra middelen voor 

weidevogelbeschermin

g; 

* PS in maart 2016 of 

zoveel eerder als 

mogelijk te informeren 

over de mogelijkheden 

om in NH één of 

meerdere pilots uit te 

voeren. 

50PLUS 

CU-SGP 

GroenLinks 

ONH 

PvdD 

Tekin, A. 14-02-2017: uit besluitenlijst GS 14-

02: Het college besluit: 

1. de staatssecretaris van 

Economische Zaken door middel van 

brief te informeren dat wij 

voornemens zijn om het project 

‘kruidenrijk gras 

met inheemse kruiden’ te 

subsidiëren uit de middelen die het 

ministerie beschikbaar heeft gesteld 

in het Provinciefonds voor 

bescherming van de 

weidevogelpopulatie; 

2. Provinciale Staten door middel van 

brief te informeren en voor te stellen 

om motie M76, aangenomen door 

Provinciale Staten op 14 december 

2015, hiermee als afgedaan te 

beschouwen. 

 

3-1-2017: EZ heeft een selectie 

gemaakt en € 150.000,- beschikbaar 

gesteld voor een pilot kruidenrijk 

gras met agrarische collectieven in 

Noord-Holland. PS worden per brief 

op de hoogte gesteld met het 

verzoek om motie M76/PS14-12-

2015 als afgedaan te beschouwen. 

 

21-11-2016  Noord-Holland heeft een 

pilotvoorstel ingediend bij EZ. EZ 

neemt alle voorstellen van 

verschillende partijen mee inde 

afweging. In het plan van aanpak 

weidevogels dat de staatssecretaris 

opstelt in afstemming met 

provincies, vogelbescherming en 

boerennatuur.nl wordt een beperkt 

aantal pilots opgenomen. Er is 

overleg met EZ en de stand van 

zaken is in de commissie NLM van 27 

oktober mondeling toegelicht. 

27-03-2017:  De commissie 

adviseert het presidium om de 

motie als afgedaan te beschouwen, 

gelet op de brief en de pilot 

‘kruidenrijk gras met inheemse 

kruiden’. 

 

27-02-2017: Brief wordt behandeld 

op de B-agenda van cie NLM van 27 

maart 2017. 
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25-07-2016  Het werkbezoek voor PS 

leden op 26 mei 2016 heeft 

statenleden meer inzicht gegeven in 

(agrarisch) natuurbeheer en 

weidevogels. In de brief bij het 

ontwerpnatuurbeheerplan 2017 (mei 

2017, verseon 773831/773838) 

staat de voortgang in behandeling 

van de motie: Van partners, zoals de 

Vogelbescherming, agrarische 

collectieven, Landschap Noord-

Holland  hebben wij pilotsuggesties 

ontvangen. De ideeën behoeven 

nadere uitwerking en gaan mee in 

het overleg met EZ met het verzoek 

om (een deel van) de door EZ 

gereserveerde middelen aan te 

wenden voor een pilot in Noord-

Holland. 

 

29-04-2016  Conform de motie is 

met o.a. de agrarische collectieven, 

Landschap Noord-Holland en 

Vogelbescherming overleg gevoerd. 

Van diverse partijen zijn voorstellen 

voor pilots ontvangen en de 

uitwerking vindt thans plaats.  Ook 

wordt overleg met het ministerie 

gevoerd. Het Rijk heeft voor de 

komende 3 jaar jaarlijks € 500.000,- 

gereserveerd voor pilots weidevogels. 

Deze middelen zijn niet op korte 

termijn beschikbaar.  EZ is 

voornemens de genoemde bedragen 

niet te versnipperen maar 

beschikbaar te stellen voor 

substantiële innovatieve projecten 

gericht op behoud van weidevogels 

in het agrarisch gebied. De criteria 

waaraan de pilots moeten voldoen 

zijn nog niet geformuleerd. 
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houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

Sleutelwoorden zijn: innovatie op het 

boerenbedrijf,  betrekken van 

ketenpartners en systeeminnovatie. 

De besteding van de middelen wordt 

door het ministerie van EZ gekoppeld 

aan het nog op te stellen “plan van 

aanpak weidevogels” dat de 

staatssecretaris heeft aangekondigd. 

De provincie Noord-Holland is 

vertegenwoordigd in een ambtelijke  

werkgroep van economische zaken 

die verbonden is aan het op te stellen 

plan van aanpak. Gezien de brede 

opzet (een landelijke aanpak met 

meerdere sporen) zal een plan van 

aanpak vermoedelijk niet voor eind 

2016 gereed zijn. 

 

11-02-2016  PS zullen in maart 

worden geïnformeerd over de 

voortgang. Weidevogels krijgen ook 

aandacht in het werkbezoek voor de 

commissie NLM dat nu ambtelijk 

wordt voorbereid en in april of in mei 

2016 zal plaatsvinden(bezoek naar 

aanleiding van een verzoek van PS 

tijdens de commissievergadering van 

december 2016: bezoek aan een 

agrarisch collectief. Dit bezoek wordt 

gecombineerd met andere actuele 

onderwerpen uit het (agrarisch) 

natuurbeheer). 

 

M64/PS09-

11-2015 

Begroting; OV-

fietsvoorzieningen bij 

bushaltes. 

 

AANGEHOUDEN 

PS dragen het college 

op: 

* te onderzoeken welke 

busstations en haltes 

het meest kansrijk zijn 

voor realisatie van een 

OV-fiets voorziening; 

* met de Stadsregio 

Amsterdam in gesprek 

CDA 

D66 

PvdA 

Post, E.  10-10-2016  De fractie houdt de 

motie nog aan. Er loopt nu een 

aanbesteding. Zolang deze nog niet 

afgerond is wordt de motie 

aangehouden. 

 

30-11-2015  Reden aanhouden 

motie vanuit notulen PS 9 en 16 

november 2015: "Gedeputeerde 
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te gaan om te bezien of 

zij hierbij willen 

aanhaken. 

POST:....Waar ik wel goed mee uit 

de voeten zou kunnen, is om verder 

na te gaan naast het halte 

uitvoeringsprogramma dat wij al 

hebben gerealiseerd, welke 

faciliteiten men wel graag op 

bepaalde busknooppunten zou 

zien. Daarmee zou ik uit de voeten 

kunnen, maar een onderzoek dat 

zich toespitst op een enkel bedrijf, 

is geen handige route om op te 

gaan. Ik kan mij voorstellen dat wij 

hier nader van gedachten over 

wisselen in de commissie." 

M43/PS09-

11-2015 

Begroting; ontwikkeling 

light railnet. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het 

college: 

in samenwerking met 

de Stadsregio 

Amsterdam (SRA, 

straks Vervoersregio) 

en in verband van de 

Metropoolregio 

Amsterdam (MRA) het 

overleg aan te gaan 

over de ontwikkeling 

van een lightrailnet en 

daarover te rapporteren 

aan Provinciale Staten. 

SP   27-03-2017: op verzoek van dhr. 

Bruggeman (SP) heeft de commissie 

M&F op 20 maart 2017 besloten om 

een technische briefing te 

organiseren over het MIRT-

onderzoek Bereikbaarheid Oostkant 

Amsterdam onderdeel railnet aan 

de oost- en zuidkant van 

Amsterdam. 

 

27-10-2016  In het Presidium van 

24-10-2016 heeft mevrouw Alberts 

aangeven dat zij in de commissie 

M&F vragen zal stellen aan GS over 

de ontwikkeling van een light train. 

 

10-10-2016  Het Presidium van 24-

10-2016 wordt gevraagd of deze 

motie kan worden afgedaan. 

 

30-11-2015  Reden aanhouden 

motie vanuit notulen PS 9 en 16 

november 2015: "Mevrouw ALBERTS 

(SP): ....Motie 43 zullen wij 

aanhouden en mogelijkerwijs op 

terugkomen als de discussie over 

de verrailing niet goed loopt." 
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M11/PS 26-

05-2015 

Coalitieakkoord; CETA en 

TTIP 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het 

College van GS: 

* in interprovinciaal 

verband, in Brussel en 

Den Haag de mening 

van Provinciale Staten 

over CETA en TTIP uit 

te dragen; 

* in interprovinciaal 

(IPO) verband de 

dialoog aan te gaan 

met andere provincies 

die zich zorgen maken 

over de gevolgen van 

CETA en TTIP. 

PvdD 

SP 

Bond, J. 15-10-2015  Uit besluitenlijst GS 13-

10-2015: Het college besluit:1. 

Provinciale Staten te informeren over 

het vervolg van de aangehouden 

motie betreffende het Transatlantic 

Trade and Investment Partnership 

(TTIP) door middel van bijgaande 

brief;2. De gedeputeerde te 

machtigen voor redactionele 

aanpassingen. 

 

27-10-2016  In het Presidium van 

24-10-2016 heeft fractie PvdD 

gevraagd de motie nog op de lijst 

te houden. 

 

10-10-2016  Het Presidium van 24-

10-2016 wordt gevraagd of deze 

motie kan worden afgedaan. 

 

15-10-2015  In GS van 13 oktober 

2015 is besloten Provinciale Staten 

te informeren over het vervolg 

van de aangehouden motie 

betreffende het Transatlantic Trade 

and Investment Partnership (TTIP). 

Brief is behandeld in de EEB 

vergadering van 23 november 

2015. 

Partij voor de Dieren beraadt zich 

over het vervolg. 

 

28-08-2015  Na bespreking in IPO 

op agenda commissie om verder te 

bespreken. De toezegging zal 

worden opgenomen op de LTA van 

de commissie EEB. 

 

12-06-2015  Uit notulen PS 26-05-

2015; reden aanhouden motie: 

Mevrouw ALBERTS (SP): "Ik heb geen 

behoefte aan een tweede termijn, 

maar wel een reactie op de motie. 

De toezegging van mevrouw Post 

over het aankaarten in IPO-verband 

enzovoorts, vinden wij goed om te 

horen, want dat is eigenlijk ook de 

bedoeling geweest van de motie. 

Wij kunnen hem in stemming 

brengen, maar u verzoekt hem aan 

te houden. Die uitgestoken hand 

nemen wij aan." 

 



 

 

18 

Motie-

nummer 

Onderwerp Inhoud Fractie Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

M60/PS15-

12-2014 

Motie Vreemd a/d Orde; 

businesscase Pallas 

PS verzoeken 

Gedeputeerde Staten: 

* Provinciale Staten 

voorafgaand aan het 

besluit over het 

vrijgeven van een 

volgende tranche een 

ge-update businesscase 

voor te leggen, met een 

overzicht van 

geïnteresseerde private 

partijen  die bereid zijn 

om in te stappen. 

D66 

PvdA 

Bond, J. 4-1-2017: Op 16-1-2017 zijn PS 

geïnformeerd over het Jaarplan Pallas 

2017. De aanvraag voor het tweede 

deel van de Tweede Tranche van 

Pallas wordt verwacht in  

het derde kwartaal van 2017. 

 

21-11-2016  De eerstvolgende 

momenten dat PS betrokken worden 

hebben betrekking op het Jaarplan 

2017 en op de aanvraag van Pallas 

voor het tweede deel van de tweede 

tranche die in het voorjaar van 2017 

verwacht wordt. 

 

25-07-2016  De eerstvolgende 

momenten dat PS betrokken worden 

in 2016 hebben betrekking op het 

Jaarplan 2017. 

 

11-02-2016  Tijdens de bespreking in 

de cie EEB op 14 december 2015 zijn 

(nieuwe) afspraken gemaakt voor het 

informeren en betrekken van PS bij 

besluitvorming omtrent Pallas. De 

eerstvolgende momenten dat PS 

betrokken worden bij Pallas hebben 

in 2016 in elk geval betrekking op 

het Jaarplan 2016 en op de betaling 

van het tweede deel van de tweede 

tranche t.b.v. de activiteiten in 2017. 

In 2017 zullen PS betrokken worden 

bij het go/no-go besluit over de 

derde tranche. 

 

19-11-2015  Op 5 oktober 2015 is de 

commissie EEB (in besloten deel) 

geconsulteerd over het voorgenomen 

besluit van GS over de ingediende 

businesscase. 

 

15-10-2015  Consultatie van de 

06-01-2016  Commissie EEB is op 

14 december 2015 geconsulteerd 

over de uitbetaling van de tweede 

tranche. 

Toegezegd is dat PS van elke stap 

op op de hoogte worden gehouden. 

Uitbetaling 2e deel 2e tranche zal in 

het voorjaar 2017 aan de 

commissie worden aangeboden. 

 

28-07-2015  Behandeling in 

commissie EEB van 5 oktober 2015 

heeft in besloten vergadering 

plaatsgevonden. 
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commissie EEB heeft plaatsgevonden 

op 5 oktober 2015 

 

20-08-2015  De aanvraag voor de 

volgende tranche wordt verwacht 

rond de zomer van 2015. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  De externe partijen zijn 

over deze motie geïnformeerd. Deze 

motie kan pas bij de volgende 

tranche worden afgehandeld. 

 

 


